
Z á p i s n i c a  
zo zasadnutia Komisie sociálnej a bytovej pri MsZ v Seredi, ktoré sa konalo dňa 12.06.2024 

so začiatkom o 15.00 hod. a ukončením o 16.00 hod. 

 
Prítomní: Bc. Anton Dúbravec (AD), Bc. Regina Kružlíková (RK), PhDr. Zuzana Macurová 
(ZM), Bc. Gabriela Gálová (GG), Jozef Valábek (JV), PhDr. Mária Holičová (MH), 
Neprítomní: Mgr. Ján Jankulár (JJ), Mgr. Lucia Vargová Droppová (LVD), Vlasta Gašparíková 
(VG),   
Hostia: PhDr. Silvia Adamčíková (SA) 
 
1/ Otvorenie zasadnutia a privítanie členov 
 

     Zasadnutie komisie otvoril  AD, poverený zastupovaním predsedu komisie, ktorý privítal 
všetkých prítomných členov komisie a hostí. Zároveň ich oboznámil s následným 
programom podľa pozvánky a opýtal sa, či má niekto návrh na doplnenie alebo zmenu  
programu.  
Komisia sociálna a bytová prijala 

Uznesenie č. 25/2024 
 

Schvaľuje program zasadnutia komisie v nasledovnom znení:  
 

1. Otvorenie zasadnutia a privítanie členov                                                                                                                                                                          
2. Žiadosti o poskytnutie jednorazovej sociálnej dávky   
3. 2. zmena rozpočtu mesta Sereď na rok 2024               

4. Rôzne                                                                         

Hlasovanie: prítomných:5, za: 5 – AD, MH, JV,ZM,GG proti: 0, zdržal sa: 0 

 

2/ Žiadosti o poskytnutie jednorazovej sociálnej dávky      
 

     Členovia komisie boli informovaní o jednotlivých žiadostiach o jednorazovú sociálnu 
dávku.  
Komisia sociálna a bytová prerokovala jednotlivé žiadosti a prijala: 
 

Uznesenie č. 26/2024 
 

Odporúča schváliť poskytnutie jednorazovej dávky v hmotnej núdzi Patrikovi P. vo výške 
150 €. 

  Hlasovanie: prítomných:6, za: 6 – AD, MH, JV,ZM,GG, RK proti: 0, zdržal sa: 0 
 

Uznesenie č. 27/2024 
 

Odporúča schváliť poskytnutie jednorazovej dávky v hmotnej núdzi Jozefíne B. vo výške 
300 €. 

  Hlasovanie: prítomných:6, za: 6 – AD, MH, JV,ZM,GG, RK proti: 0, zdržal sa: 0 
 

Uznesenie č. 28/2024 
 

Odporúča schváliť poskytnutie jednorazovej finančnej výpomoci Nikole D. vo výške 500 €. 



  Hlasovanie: prítomných:6, za: 6 – AD, MH, JV,ZM,GG, RK proti: 0, zdržal sa: 0 
 
3/ 2. zmena rozpočtu mesta Sereď na rok 2024               
 
SA – oboznámila členov komisie s 2. zmenou rozpočtu mesta Sereď na rok 2024 
v sociálnej a bytovej oblasti, spomenula navýšenie finančných prostriedkov vo výške 5.000 
€ na údržbu bytov ( výmena batérií, dresu, oprava sprchového  kútu), výdavky na 
odstránenie závady v kanalizácii na Čepeňskej ul.,  
-  rámci projektu opatrovateľskej služby boli zaslané 4 žiadosti o poskytnutie príspevku za 
mesiace 1/2024 – 4/2024, pre mesto je to príjem vo výške cca 30.000 €/mesiac, finančné 
prostriedky zatiaľ na účet mesta neprišli.  
- v ďalšej zmene rozpočtu bude potrebné navýšiť finančné prostriedky na vyplácanie 
finančného príspevku na prevádzku pre neverejných poskytovateľov sociálnej služby, 
nakoľko sa navýšil počet žiadateľov ( Zariadenie pre seniorov zaslalo žiadosť o finančný 
príspevok pre 15 žiadateľov). 
-  ostatné výdavky v sociálnej oblasti a v bytovej oblasti sú čerpané v súlade s rozpočtom 
mesta 
JV – spomenul zatekanie strechy po daždi v Dennom centre pre seniorov, ktorá bola už 
opravovaná. 
ROZPRAVA 
 
Materiál bude predmetom rokovania na MsZ dňa 20.06.2024. 

Komisia sociálna a bytová prijala 

Uznesenie č. 29/2024 
 

Odporúča MsZ schváliť 2. zmenu rozpočtu mesta Sereď na rok 2024.              . 
Hlasovanie: prítomných:6, za: 6 – AD, MH, JV,ZM,GG, RK proti: 0, zdržal sa: 0:  
 
4/ Rôzne 
 
SA- oboznámila členov komisie, že v r. 2024 končí platnosť Programu hospodárskeho 
rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Sereď (PHRSR) a bude vypracovaný nový PHSR na 
roky 2025 – 2034. Je to dokument určený pre rozvoj politiky mesta, predstáv jej vedenia 
a obyvateľov o smerovaní rozvoja mesta. Členom komisie boli zaslané dotazníky 
k vyjadreniu ich názoru. 
RK – poukázala na parkovanie pri LIDLI, vo večerných hodinách je parkovisko takmer 
prázdne a obyvatelia z blízkych činžiakov majú problém v blízkom okolí zaparkovať  
ROZPRAVA 
 
      Po prerokovaní všetkých bodov programu poďakoval AD členom komisie za účasť na 
zasadnutí. 
    
 
 
                                                                                                                 Bc. Anton Dúbravec 
                                                                                                                       člen komisie   
 
Zapísala dňa 12.06.2024 Ing. Mária Mrnková 


